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Nämndinitiativ (V) om vikariehantering 
 
 
Grundskolenämnden föreslås besluta att lämna följande svar till initiativtagaren: 

 

Svar på nämndinitiativ 
 Grundskoleförvaltningens yttrande och bedömning:   

  
Förvaltningen följer nogsamt upp arbetsbelastningen för våra medarbetare, bland annat 
genom de förvaltningsspecifika frågorna i den årliga medarbetarenkäten om hur 
arbetsbelastningen upp-levs över tid. I enkäten undersöks också huruvida man upplever att 
man har en god dialog med sin chef om arbetsbelastningen. I de fall man som medarbetare 
går in och vikarierar för en kollega har HR-avdelningen, genom de partsgemensamma 
arbetsmiljögrupper som finns på förvaltningen en kontinuerlig dialog om konsekvenser kring 
detta kopplat till hela arbetstiden och ett hållbart arbetsliv.  
 
HR-avdelningen tillgodoser service till skolorna gällande vikariehantering genom systemet 
vika-riebanken. Systemet är etablerat i förvaltningen och användandet frekvent bland 
förvaltningens användare. 
 
Jämförelse för perioden september-oktober mellan åren 2022 och 2023 visar ett minskat 
använ-dande på 1,2% från föregående år. Det motsvarar 398 timmar på totalen och 1,2 
heltidstjäns-ter/månad fördelat på alla skolenheter i Malmö Stad under perioden. HR-
avdelningen kan därför inte bedöma någon generell trend att anställda medarbetare, i ökad 
utsträckning vikarierar för sina kollegor utan bedömer användandet av vikarier som konstant 
och likvärdig jämfört med tidigare perioder.   
  
Grundskoleförvaltningen bedöms ha ett sunt användande av timavlönad personal. 2022 
uppmä-tes andelens timmar gjorde av timavlönade till 3,5% vilket är en sund nivå utifrån ett 
HR-perspektiv där kontinuitet och flexibilitet bedöms. Mot bakgrund av siffror fortfarande 
håller sig på liknande nivå så bedöms användandet fortfarande vara sunt. Snittet i Malmö 
stad uppgick till 5,1%. Grundskolenämnden anser nämndinitiativet besvarat. 


